
 
 

 

ZÁPIS č. 4/23 

Z 6. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 24.4.2023 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 13.3.2023 
4. Složení slibu nového člena zastupitelstva 
5. Zvolení nového předsedy kontrolního výboru 
6. Rozpočtové opatření č.3 
7. Schválení podpisu smlouvy o servisní činnosti vodojemu 
8. Schválení závěrečného účtu za rok 2022 
9. Schválení plánu mimořádné inventarizace 

10. Výběr zhotovitele pořízení změny územního plánu č. 1 dle jednotného standartu 
11. Schválení podpisu smlouvy na pořízení změny územního plánu č.1 dle jednotného 

standartu 
12. Schválení podpisu smlouvy na projektové přípravy FVE na OÚ 
13. Schválení podpisu smlouvy s EKO-KOM,a.s. 
14. Dotazy a připomínky zastupitelů 
15. Diskuse 
16. Návrh usnesení 
17. Závěr 

 

Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 

 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 7 zastupitelů, zastupitelstvo je schopné usnášení. Program byl  schválen.  

Hlasování: 6-0-1 (Michal Salava – z důvodu ještě nesloženého slibu) 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII.,odst.5., JŘ určeni Beneš Milan a Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 13.3.2023 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený.  

Hlasování: 6-0-1 (Michal Salava – z důvodu ještě nesloženého slibu) 

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 13.3.2023 bez připomínek. 

 
 
K bodu 4. Starostka v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala Michala Salavu jako 

nového člena zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu starostka upozornila, že 

odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 



 
 

 

zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve 

znění pozdějších předpisů). 

Složení slibu proběhlo tak, že starostka přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 
vykonávat svědomitě, v zájmu obce Pňov-Předhradí a jejích občanů a řídit se Ústavou a 
zákony České republiky.“ Michal Salava byl vyzván ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ 
a podpisem na připraveném archu viz příloha. 
 

K bodu 5. Starostka navrhla jako nového předsedu kontrolního výboru pana Michala Salavu. 
Žádný další návrh podán nebyl. Dalo se hlasovat.  
Hlasování: 6-0-1 (Michal Salava) 

Usnesení: ZO volí předsedou kontrolního výboru pana Michala Salavu.  

 

K bodu 6. Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.3.  

Hlasování: 7-0-0  

 

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.3. 

 

K bodu 7. Starostka přítomné seznámila s důležitostí a obsahem servisní smlouvy s firmou 

Voda cz service s.r.o. Tato firma dodávala technologie i při samotné stavbě vodovodu, zná je 

všechny a je tedy výhodou, že se bude starat i o následnou servisní činnost.   

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy o servisní činnosti vodojemu firmou                        

Voda cz service s.r.o. 

 

K bodu 8. Závěrečný účet byl zveřejněn na Úřední desce u Oú Pňov-Předhradí a na 
elektronické úřední desce  od 6.4.2023 – 24.4.2023. Před jeho projednáváním v ZO k němu 
nebylo vzneseno žádných připomínek. Součástí závěrečného účtu je i Zpráva o výsledku 
přezkoumávání hospodaření obce za rok 2022. 
Hlasování: 6-0-1 (Michal Salava) 

Usnesení: ZO schvaluje závěrečný účet obce za rok 2022 s výhradou a přijala nápravná 

opatření viz příloha. 

 

K bodu 9. Starostka seznámila přítomné s nutností udělat mimořádnou inventarizaci majetku 
a závazků k 30.6.2023. Ustanoveny k tomu jsou 2 inventarizační komise. V první komisi, která 
bude řešit pouze majetek Mateřské školy bude předsedou Bc. Martina Holubová a členem 
Lucie Sehnalová. V inventarizační komisi řešící zbývající majetek bude Ing. Jana Bydžovská, 
Jan Pavlíček a Ing. David Rovný. Předsedou komise bude Ing. David Rovný. 
Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje plán mimořádné inventarizace majetku a závazků k 30.6.2023. 



 
 

 

K bodu 10. Starostka představila 3 cenové nabídky na pořízení změny územního plánu č.1 dle 

jednotného standartu. Nejnižší nabídku předložil Pavel Krolák Ing. arch.                                              

Ve výši 229.900Kč vč. DPH. Tato částka obsahuje i samotné vyřízení dotace.  

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO vybralo pro pořízení změny územního plánu č.1 dle jednotného standartu 

pana Pavla Kroláka Ing. arch dle předložené nabídky. 

 

K bodu 11. Starostka seznámila přítomné se smlouvou s panem Pavlem Krolákem Ing. arch. 
Na pořízení změny územního plánu č.1 dle jednotného standartu. Cena za dílo činí            
229.900Kč vč. DPH. 
Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy na pořízení změny územního plánu č.1 dle 

jednotného standartu s panem Pavlem Krolákem Ing. arch.  

 
K bodu 12. Starostka seznámila přítomné se záměrem zažádat o dotaci na tepelné čerpadlo, 
rozvody topení a FVE na OÚ. K podání žádosti je nutné doložit např. Energetický posudek, 
PENB, projektovou dokumentaci atd. Projekt na rozvody topení a TČ již máme zpracované, 
také již proběhl výběr firmy na vyřízení celé dotace. Nyní se vše kompletuje a připravuje 
k podání žádosti, která musí proběhnout nejpozději 31.5.2023.  
Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy na projektové přípravy FVE na OÚ firmou 

Fotovoltaika - Pardubice s.r.o. v celkové výši 93.170Kč. 

 
 
K bodu 13. Starostka seznámila přítomné s obsahem smlouvy s firmou EKO-KOM, a.s. Jedná 
se jen o úpravu již stávající smlouvy o spolupráci z důvodu změny legislativy. Dalo se 
hlasovat. 
Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a 

zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství s firmou 

EKO-KOM,a.s. 

 

K bodu 14. 

Dotaz na pana Stejskala, jak to bude dál s provozem obchodu jeho manželky. Provoz 

obchodu bude do konce května. Pak bude obchod uzavřen a budova bude procházet nutnou 

rekonstrukcí a bude vypsán záměr pronájmu obchodu. Předpokládá se, že provoz obchodu 

nebude obnoven dříve než ke konci léta. Obec se po tuto dobu pokusí zařídit stánkový prodej 

v obci – pečivo tu je, pak pana Řeháka s masem a pana Langra se zeleninou.  

 

 



 
 

 

K bodu 15.  

Odpady – diskutovalo se na téma nové svozové firmy, obecně o změnách svozového 

systému a legislativním změnám a tlakům státu na efektivnější třídění odpadu. 

Chodníky – dotaz na projekt, průběh stavebního povolení a vidinu podání dotace. Proces 

stavebního povolení je v průběhu, pokud nenastanou problémy ze stran majitelů sousedních 

pozemků, pak budeme mít včas pravomocné stavební povolení a obec zažádá na SFDI o 

dotaci. Zda ji dostaneme se dozvíme cca v listopadu 2023. Pokud by problémy nastaly a my 

neměli do konce června pravomocné stavební povolení, nebude možné zažádat o dotaci a 

budeme muset čekat na další vypsanou, dle informací ze SFDI to bude cca až za 1,5roku. 

FVE – momentálně obec řeší projektovou dokumentaci a veškeré nutné přílohy nutné 

k podání žádosti o dotaci na tepelné čerpadlo, rozvody topení a FVE na OÚ. Vše je v řešení. O 

dalším pokroku budeme dál informovat.  

 

K bodu 16. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 17. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 22:00 hodin. 

 

V Pňově-Předhradí 24.4.2023 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


